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mag.Tomaž Ogrin 

mestni svetnik 

Zeleni Slovenije 

 

Ljubljana, 10.3.2014 

 

Mestna občina Ljubljana 

Mestni svet 

 

Vprašanje za 32. sejo MS: Vprašanja in pobude svetnikov 

 

V skladu z 97.čl. Poslovnika MOL zastavljam g. županu naslednja svetniška 

vprašanja ter prosim za pisni  odgovor. 

 

Zadeva: urejanje Špice – evropska sredstva 

 

Vprašanje: Zakaj so bile vloge za evropska sredstva za urejanje Špice zavrnjene 

trikrat? Prosim za kopije vseh treh vlog in kopije o zavrnitvah za vse tri vloge. 

S tem povezano sprašujem tudi, kako je predstavljena koliščarska dediščina, 

najdena na Špici. 

Povezano s Špico pa tudi sprašujem zakaj Mestna uprava vztraja na ureditvi 

pristanov v Grubarjevem kanalu, če stroka to odsvetuje?  

 

Zadevo o evropskih sredstvih  je objavila novinarka Maša Jesenšek v Delu, 4. 

marca 2014: 

http://www.delo.si/novice/ljubljana/spica-obcina-se-brez-denarja-za-nove-

pristane.html    
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